矿 物 学 报

2020年 第40卷 第6期

目 次

藏东夏雅岩体地球化学特征、锆石 U-Pb 年龄与成矿作用
徐长昊,林艳海,于涛,樊炳良 (649)
都龙锡锌多金属矿床辉石地球化学特征与找矿意义
王小娟,刘玉平,叶霖,缪应理,张乾 (664)
不同母质土壤重金属含量与生态风险评价 瞿飞,文林宏,范成五,刘桂华,秦松 (677)
贵州水银洞卡林型金矿床方解石稀土元素地球化学特征与找矿意义
徐碧良,谭亲平,夏勇,赵亦猛,陈明,王泽鹏 (685)
复杂银-锡多金属矿黝铜矿矿物学与选矿工艺 梁冬云, 邱显扬, 胡真, 李波, 洪秋阳 (695)
热活化褐铁矿对水中三价砷的净化作用 皮汇钰, 陈天虎, 周跃飞, 谢巧勤 (701)
含铀煤灰工艺矿物学研究 杨帆,李峰,胡南,张辉,丁德馨 (709)
胶东七里山金矿床载金矿物的矿物学特征和金赋存状态
高黏土含量沉积岩古环境指标适用性讨论
不同赋存状态方沸石的特征与成因一以辽河西部凹陷雷家地区古近系沙四段为例
新疆库鲁克塔格北部现代河流沉积物源分析:碎屑锆石 U-Pb 年代学的证据
郭瑞清,崔涛,刘桂萍,宫相宽,宋志豪 (747)
黔西南册亨板其磷矿矿石结构与成矿过程
韩雪,叶太平,陈仁,王敏,陈建书,刘爱民,莫冰 (758)
会泽铅锌矿床环带状闪锌矿中主微量元素分布特征及其意义 李云刚,朱传威 (765)
贵州黄丝背斜地区实现大型共(伴)生锗矿床找矿突破

ACTA MINERALOGICA SINICA (Vol. 40, No. 6, 2020)

CONTENTS

Geochemical characteristics and zircon U-Pb ages of the Xiaya intrusions in Eastern Tibet:
constraints on the W, Pb, Zn mineralization
Geochemical characteristics of pyroxene from the Dulong Sn-Zn ploymetallic deposit in
Yunnan Province and their exploration significance WANG Xiao-juan, et al. (664
Heavy metal contents in soils developed from different parent materials and
their ecological risk assessment
Characteristics of race earth elements of calcites from the Shuiyindong Carlin-type gold deposit,
Guizhou, China and their exploration implication
The mineralogy of tetrahedrite and beneficiation technology on complex Ag-Snpolymetallic ore
LIANG Dong-yun, et al. (695
Remove of trivalent arsenic in groundwater by thermally activated limonite
PI Hui-yu, <i>et al.</i> (70)
Process mineralogical characteristics of the uraniferous coal ash
Mineralogical characteristics of gold-bearing minerals and occurrence state of gold in the Qilishan gold
deposit in the Jiaodong Peninsula, Shandong Province, China ZENG Qing-wen, et al. (714
Discussion on the applicability of paleoenvironmental index for sedimentary rocks with
high clay content
Characteristics and genesis of analcites in different occurrence states: A case study of
the fourth member of Shahejie Formation in the Leijia area of the Western Liaohe Depression
FANG Rui, et al. (734
Source analysis of modern river sediments in the northern Quruqtagh area, Xinjiang:
Evidence from the detrital zircon U-Pb dating GUO Rui-qing, et al. (74)
Ore Structure and Mineralizing Process of the Banqi hosphorite deposit in Ceheng County,
Southwestern Guizhou, China HAN xue, et al. (758)
The distribution signatures of major and trace elements in zoned sphalerite from lead-zinc deposits:
A case study from the Huize deposit
A breakthrough in prospecting for large-scale germanium deposit in the Huangsi anticline area,
Guizhou province. China